



雷励青年公益发展中心

## 雷励中国简介【2012年版】

### 历史与起源

雷励，源自英国的青少年与可持续发展公益机构，1978年由查尔斯王子首创。迄今已在45个国家和地区开展了270个远征，在为超过35,000名参与者提供终生难忘的成长经历的同时，其社区建设项目已使超过1,000个社区受益，其环境保护项目为全球的环保事业做出了卓越贡献。

### 雷励中国

雷励中国是全球第21个雷励机构，于2008年开始运行，沪杨民 民证字第0453号。雷励中国致力于传播勇于探索、正直担当、独立包容的新青年文化；通过青年远征、少年营等方式搭建青少年服务社会、成就自我的国际化平台。

### 核心项目【远征，少年营】

项目通常包括社区建设、环境保护，野外探索三个环节；小组实行自我管理，凸显多元化，服务及挑战三大要素；遵循“自我认知、价值观、行动”的人文发展规律，在实现个人发展目标的同时为项目地社区及环境作出有效贡献。迄今为止，雷励中国已经举办了11个城市的40期雷励甄选营，以及09甘肃远征、10鄱阳湖远征、11贵州远征、新公民少年营等项目。

### 服务人群

雷励中国分别为10-13岁、14-17岁、18-24岁的青少年开设2周、3周和5周的雷励项目；参与者将经历富有挑战的甄选、筹款、远征及远征后四个阶段。雷励也为来自各行业的25岁以上人士提供多种义工机会，为企事业单位提供定制的培训及远征项目。

### 合作伙伴

雷励中国的合作伙伴包括项目地社区及政府，青少年机构及学校，以及英特尔、SAP、上海半岛酒店、安永、唯众传媒、Columbia、美帆游艇俱乐部、汇衡律所、睿达中国会计师事务所、南都公益基金会、上海公益事业发展基金会（联劝），凯乐石，中银消费金融等。

[www.raleighchina.org](http://www.raleighchina.org)

A registered Youth and sustainable development NGO



雷励青年公益发展中心

---

## **Raleigh China Fact Sheet 【2012】**

### **History & Origin**

Raleigh is a Youth and Sustainable Development NGO started by HRH Prince Charles in 1978. So far we have inspired more than 35,000 people from different backgrounds to go on over 270 expeditions in 45 countries. Participants volunteer in community, environmental and adventure projects, whilst they enhance personal skills, build confidence, leadership and social responsibility, strengthen cross-cultural understanding and become global citizens.

### **Raleigh China**

Raleigh China is the 21<sup>st</sup> independent Raleigh organization and locally registered in Shanghai (NGO Registration No: 0453, Yangpu, Shanghai).

### **Our programs [Expedition, Junior Camp]**

With the support of Raleigh Head Office, Expedition Field Base and volunteer staff from professional backgrounds, participants under 24 years will form self-governing teams and take on environmental, community and adventure projects with the duration of 3 to 10 weeks.

### **Age Groups**

We offer Raleigh programs to age groups from 10-13, 14-17, 18-24, our participants go through four challenges: Get selected, fundraising, the expedition and post expedition community work. We recruit 25 and above to join us as volunteer staff, we also offer tailor made programs to corporate and governments.

### **Partners**

We closely work with our partners from local community and governments, youth agency and schools, corporate and media, to achieve our mission and vision.

[www.raleighchina.org](http://www.raleighchina.org)

A registered Youth and sustainable development NGO